

安智環球服務有限公司

Metis Global Limited



歡迎關注我們的微信號，開啟手機微信程式，掃描左方二維條碼 (QR Code) 即可進一步了解安智及掌握最新市場動態。

Welcome to follow our WeChat account. Please install WeChat into your phone. Then open the App and scan the QR code at the left side. You can view all the latest market information from Metis at anywhere and anytime afterwards.

關於安智

在香港成立，為一依香港受託人條例註冊之信託公司。專業從事各式金融和信託服務，業務遍及全球。

客戶若於香港成立信託，其香港的資產皆可享有免除海外所得稅、資本利得稅、個人遺產稅或贈與稅的好處，提高理財效益。

香港向來被公認為國際最佳金融中心之一，且為全球少數仍被標準普爾評鑑機構評選為 AAA 最高信用評級的地區，加上承襲英國嚴謹與完善的金融服務法規，不僅吸引全世界各大金融企業在此設立亞洲區總部，也帶來各類創新的信託計劃。

ABOUT METIS

Metis Global Limited (Metis) was founded in Hong Kong and is a registered Trustee Company under the Hong Kong Trustee Ordinance. We specialize in providing financial and trust services to our worldwide clients.

If clients set up the trust in Hong Kong, all trust assets in Hong Kong are enjoying a variety of tax concessions, including exemption of income tax, capital-gain tax, inheritance tax, and gift tax.

Hong Kong has been widely recognized as one of the world's leading international financial centres. It is rated AAA by Standard & Poor's (Source from Standard & Poor's up to August 2015) under Sovereigns Rating. Few regions in the world maintain such high credit rating.

Having inherited the well-established British financial structure, not only is Hong Kong the main Corporate Hub in the Asia Pacific for many international companies, but it also offers a great variety of innovative financial planning.